3.
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3.
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B.
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Ok

But | don’t think you know the whole time that I was in therapy umm I was
contrary to what my family might lead you to believe | was harassed.

Ok, what do you mean harassed?

Urnm sent uh a clown with it’s hiead cut off in a box.
Ok

[ was sent uh t-shirt that said support your Tocal hooker.
Ok, s0

(inaudible) Star Ranch Beatly Nevada

So what you’re saying is (hat during the time you were in therapy with Mary that
your family was harassing you. Sending you this kind of stulT.

Yea
Ok
My grandma recently had sent me a..a book on Embalming

Mim-huh

That I did not open, but 1 didn’t know what it was until Mary Beinkowski opened
it

Ok

And most of the boxes that 1 received I would take to Mary Beinkowski before
they were ever opened.

Ok, and these are...these are umm ilems from the mom or from your grandmother?



B.

B.

3.

B.

13.

B.

13.

Ubh

Who sent you the bulk of these items?

1"d say the bulk of them came from my mom.

Ok

Rut....but that also that my grandma Krebs had sent me some things.

Ok, and this...this was before you were caring for your grandma Krebs?

My grandma Sprague yea

Ok, grandma...grandma Krebs from Arizona would send you this stuft though?

well [ think she actually sent me the embalming book while 1 was taking care of
my grandma.

Ok

But most of the uh the packages that 1 received came before I stopped therapy with
Mary

Ok

The first time
So the first time
Right

Bulk of them were from your mom, some of them were from grandma Krebs down
in Arizona?

Right
Ok, umm obviously by 95 you thought it helped you during the therapy with Mary

how was that going. T mean how did you feel that it was going?
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I3.

Right

Ok, vimim obviously by 95 you thought it helped you during the therapy with Mary
how was that going. | mean how did you feel that it was going?

Well T feit that she was helping me.

Ok

Uh T also felt that I needed to take a break for...for awhile.
Ok take a break from Mary for awhile?

Right

Ok, now did you meet SRESEES
returned to therapy with Mdry?

g during that time or when you

No during that time.

Ok, during the first. . first therapy time. time

Right

Ok...ok umm you started back up in September of 99 or August 99 something like
that umm what kinda...what kinda stuff was done umm what kinda of therapeutical
stuff did...did Mary have you do in August of 99 or September of 99 when you

started back with her?

Uh it was just mostly that T would go in there and talk lo her, I mean 1 wasn 't
doing writings

Ok, a little bit different than the first time around then?

Right
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Ok, and was that the {irst time or the second time?

FFirst time.

Ok, uh did that change at all as far as her diagnose or was that the same?
I have know idea

Did she talk to you about that

Because | never....no I've never asked her what my dia...my

Ok

She had diagnosed me at

Ok, and again and sometimes people talk to the therapist and say (end of side A)

Since | already know that this is out here I"d like to address something with you?

Mim-huh

Urim I’ve hc,ard 1hr0ug;h the through a conversation that umm one of my relatives

had with (e (hat uh my {amily said that | had vmm had them make
those calls to Mary Beinkowski.

Ok, the phone messages that Mary received?
Right...right

1 would tell you your mom talked about onc phone call that she made to Mary
Geinkowski that she said that urm that you asked her to do?
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13.

Right,
Ok, she didn’( say that she made all of them, she said she made one phone call.
Well and then well the other ones were from my grandma

Right and I._.did not speak to your grandma did grandma talk about the phone calls
at all?

1 wasn’t aware of them so | didn’t ask?
Ok, so (inaudible)

You weren’'t aware of them?

I personally was not?

We..we talked 10 Mary afierwards and Mary.. Mary actually played all the phone
calls for us?

Yea...yea

Oh

Adter we talked 1o your mom and your grandmother Alyce
Uh-huh

Ok

Ok, oh I sce before you went you saw them first

San Luis Obispo was our fast stop.

Ok

We sav... (talking)

I understand
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We saved the best for fast
[ understand. .1 understand
Ole, umm but yea your mom your mom said that she made one phone call to Mary?

And uh in that regard 1 would like to now say that my fz “mnly since 1 have been
gone has made numerous telephone calls 1o

Mm-huh

Umnim and | would consider that some of them are very veil threats.

& here,
Here in Colorado?

She’s here right now.

Ok, and let me... I mean I"ve...we’ve talked (o GRS 1" ve talked 1o G

couple times on the phone umm and my CGHVLT%‘(]UOH wnh é P il she’s
receiving harassing phone calls [ don’t know what the statue is in California as far
as harassment goes? I'm not a California police officer?

And what about I mean if theyre.. they re directly concerning mie being here in
Colorado?

Again umm and Lce’s gonna be able to address with you alqo thc crimes actually
occurring out in California, it’s occurring towards L
correct? Is she the victim of these harassing phone ca]]s’

1£1 were analyzing this as a prosccutor
Mm-huh

I would consider that Nancy is also a victim because they’re making the calls to
BB 10 wing (that SR communicating with Nancy
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Ok and...and again uh I’m not familiar with California law but in Colorado { think
you’d have a hard time on harassment charge when the victim is out in California
receiving the phone calls.

i1 would say the (talking)

Right

[ wouldn’t right and 1...1 was a Califorma criminal prosecutor

Right

(inaudible)

Down in San Diego

Right I agree with you, 1.1 would say that | would view it as having more
significance with regard to how I viewed the creditability of the individuals
making these mtimidating calls

Ok

And

That’s...that’s how

Because

I..1 would use it to create a criminal case against them. I would just incorporated in
my evaluation (inaudible}

Right and...and T duclly note I mean ’ve..'ve talked (o (G0 » it bit about
the phone calls, she told me about some of the phone calls that happened early on.
I haven’t heard any...anything (rom S recently umm but again

Well "1l tell you and the day before 1 left to come o C ()Iomdn uh there was a
phone conversation between my mom and Gl

Mm-huh
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Well I'll tell you and the day before I left to come (o Colorado ul there was a
phone conversation between my mom and G

~m-hih

Where my mom was saying that she had been in contact with Fleet Jr said that
ifeet Jr.”s brother-in-law was here in Boulder helping him to try to discredit me

Ok

Umim there was some reference made to Fleet White and $Steve Thomas

Mm-huh

There was some references made to the uh 1L _better watch out because the Whites
have a lot of money and wmm that uh that my sister had asked my mom to try to
find me and that now my sister wasr'’t talking to my mom because she was so
upset. That my mom didn’t even bother to come and find me.

Ok

And they were very uh-umm the conversation was very supportive of the Whites
and my mom was not showing concern towards me.

Ok, and it sounds like (inaudible)

{1naudibic)

Kinda of an on going issue between your...you and your mom for hike the last 20 or
so years. That your mom hasn’t shown a lot of compassion for you, hasn’t shown a
It of backing for you is that correct? | mean this isn’t just something that
happened

Right and she

Four months ago

And..and uh she also in the conversation said [ better watch out. That wmm I was

going 1o be arrested
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And that umm she talked about the Boulder Police Department and how umm a
member of my family has a connection in the Boulder Police Department.

Ol, and which member of the family has a connection with the Boulder Police
Department?

A man by the name of §

Ok, and what his connections Lo the Boulder Police Department? Sl not an
officer here 1 can tell you that right now. I don’t know that name

Mever heard of him?

Although 1"ve known and | know most of the (laughing) got a new a lot of new
ones but that’s not a pame 1 know.

Can | say what...
Sure

What 1"ve learned about him urm he’s gol some kind of record or he describes
himself as a film maker.

wMim-huh

He works in Denver and he was friends with a member either Westmnster or
Broomfield Police Department who had a role in 1 don’t remember where Mr.
Ramsey was previously interviewed in Westminster or Broomfield

Ok

That’s kind of cause you know Nancy’s told me the same thing Boulder...Boulder
it’s not in Boulder. Her mother’s mistaking it’s not in Boulder. 11"s

Ok
Is it Broomfield or Westminster?

So (talking)
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Do...do..you know

But I'm (inaudibie) telling yoy Mancy

(inaudible) it’s that police department that he has a connection with. That he’s

apparently getting informatio

Ok

1 from.

I mean they have known wheie | have been for the last three months.

Ok, tet me...Iet me tell you something first

We don’t even know where ypu’ve been (talking)

I haven’t known where you ve been

I dow’t even know where she

4. (1alking} I don’t even (inaudible)

1 haven’t been able to contact{you. The only ¢ontact I've had is through Lee, and

again it doesn’t sound like I
before 1 hear back from you ¢

And what she was applying a
from Steve Thomas.

1.0 leave a message for Lee and it’s days and weeks
i all.

so was that Fleet White was getting mformation

Ok, Flect White can get all the information he wants from Steve Thomas. Steve

Thomas resigned from the B
almuost two years ago. He has

swilder Police Departiment alimost a year ago, actually
not been involved in this investigation at all in over

two years, ok? So if Fleet Thomas (talking)

(inaudible) (talking)

Or Fleet White doesn’t have
you? I have not spoken with
interviewed him reference wi
about our conversations. At
as the rest of the world goes

no connection with the Boulc
with the Boulder Police Depe

wiything 1o do with...with our conversations with

‘leet White specifically about your allegations. We've
at’s going on, and nobody talked to Steve Thomas
cast from the Boulder Police Department. And as far
don’t know? I’'m telling you that Steve Thomas has
er Police Department. (ESSEEE) is not associated
riment. I've spoken with G o1 (hc phone. e

G0




C.

D

C.

said hey [ wanta give you information. I take mformalmn just like I take

information from anybody and
police department. And other t
that’s it. My information is a o

Bt §

Ok, but P'm telling you 1.1 tak
and says | have information w

And...and..and these guys dory’

repseserting to your mother, of your mother may be distorting this

Ok

ind

i@ rccord her conver
threats?

Can [ interject something?
Yes

I 1 makes it difficult to answ
an individual 1o record a telep
the approval of the other party
(inaudible)
Ok

Well that’s what I..._right....r

B i< also a.a mem)|

ight_..right (inaudible) except...

everybody else. (Gl b 1s not a member of the
han a private eitizen saymg, hcy this 1s information
e way strect with @

yer of my imitate family.

: information from everybody. Somebody calls in
s take it. That's exactly what happened here

( iave any control of over what (G

B ay be

sations with your mother or any messages any

. that question. 1€'s against the law in Califorma for

hone conversation without first notifying or getting

involved in the conversation.

except if they’re

directed by an law enforcement officer.

Ok

Ok, so trying to..."ve not seer
YOU

To cover you

any tapes, I've not heard any tapes. But let ine ask.
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1.

Would...would you hke 107

MNo

[f one...if a recording were magde or if a transcription a precise sworn transcription

by a stenographer who made |

1jave been on an extension phone for example which

is legal were made, would you have interest in get that

Of course we would?

Bui...cause I think 1 can make
about this morning and I’m g¢

But on the other side of that e, one 1 don’t wanta put §

Of course

that happen. And that’s something that [ learned
wma do my best to make that happened.

i o

Position that she does somethng illegal.

Right
She not being directed by the
I understand.....J understand....

To do these recordings, 'm...
protect her interest and nghts

Right
Uimim as | would protect anyb
Mm-huh
Ok, if you have those avaitabl
Also...also can | add just like.
calls to G, is 2 Californ

of that simple ¢rime having o«
o the San Luis Obispo Police

Soulder Police Department
i understand

"m gonna be real specific about that cause | wanta

wdy clse

¢ yes | will review them?

just like there making intimidating uh harassing
a junigdiction 1ssue. I11°s not like if you became aware
seurred in California that you would make a referral
or the FBL In other words there would be a sort of
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B,

pocket.. pocket immunity a casual immunity. IU's not Iike you’re gonna narc
I don’t promise any immunity on anybody

Oh ok

And that’s why I'm telling you

Ok

If she’s doing something illegal, unim that’s something you need to deal with
And...and

Secondly

And..and of course we don’t know § mean | might receive delivery of tapes, so we
have no freaken idea where they came from

And.._and that’s fine

That...that makes it a little casier {or us all to deal with | suspect
As an atlorney, yes

Ok

Ok

And you’d be interested in those tape

Has IR vc had a conversation Nancy a couple weeks ago?

Mm

And that you told me that certain people were being harassed that T told you at that
time that we did not have jurisdiction over that.

Right
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3.
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And that whoever it was that was being harassed will need 10 go to the appreciate
law enforcement agency, did that happen?

No, because § has seen what I've gone through with the San Luis Obispo
sheriffs Department. And she didn’t wanta go that way.

50...50 she has not reported this yet?
{inaudible)

No

Ok

Now what about uh..uh

That’s what I mean any cop investigating a harassment casc is goring say record
the conversations and there by you get you know you...you push away this

! mean

ILegal mess (inaudible) (talking)

The very first conversation uh-umm that my family had was on February 28. And
: wrote it down

Mmi-huh

And my mom was talking about amm how they had a lot of clout, that they had
been warned. That the tabloids and the Boulder Police Department would be
coming

Ok, and let me address that straight away, because there’s a lot of stulf £0Ing on n
the newspaper, alright. From the very beginning of this whole thing the newspaper
was involved, correct? Barry Hartman was involved in this Lee is that correct?

And._and as I explained to Chief Beckner the other day and 1 hoped you....he had

brief you, I went to Barry Hartman as Barry Hartman understanding he wasn’t a
reporter (inandible)
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C.

Ole, but Barry Hartman is with the Boulder Datly Carmera the local newspaper, is
that correct?

Yes

Editor

Well no...no, no question and...and...and I except responsibility for a

Ok

Tremendous error in my judgement, I also explained to Chief Beckner that 1 went
to Mr. Hartman the morning betore his article ran Steven Sigel was standing
beside me but.. bui.. but before that I had a wilness

e

With me when 1 went to Hartman and got his assurance of his confidentially and
then when I found out that he was gonna go with an article | asked him not to

Ole, 1.1 understand that but
(inaudible) (talking)
The bottom line is the newspaper was brought into this at the very beginning

Barry Hartrnan was brought in this from the very beginning as a citizen...as..as a
citizen activist who has great m roads

Ok, and that was prior to the Boulder Police Department involvement i an
interview with Nan.. Nancy

He...he was brought in to facilitaie a connection directly to law enforce...senior law
enforcement officers (inaudible) (talking)

As oppose to you calling the Boulder Police Department, what I'm_.I'm getling at
Nancy ts newspapers been involved in this from the begimmng, right? T mean Barry
Hariman a private citizen who also happens to be the...editor of the Boulder Daily
Camera was involved in this.

65



I3.

I3

3.

B.

58

Mo, I wouldn’t say from the very

Ok

Beginning because

He was involved in this prior to the Boulder Police Department doing an mterview
with you, wether he facilitated the interview or not 1 dor’t know? What 1'm tcling
you 315 they were there? As soon as the....the...the newspaper gets involved in
something every other newspaper in the couniry hooks up on to it. Chris Anderson

goes out and starts interviewing and starts poking around all the other newspaper
reporiers start poking around.

Mmmi-huh

And [ can tell you that from first hand experience, cause it’s happening {o other
parts of this case. When [ go out to do an interview, and everybody else has beat
me to the person interview.

Ok

I didi’t call up the newspaper and say ok we're Ieaving for California on this date
o do mterviews? | set up some interviews prior with Mary Beinkowski
specifically because

And my mom

No. [ actually I did, T spoke with your mom. And ['m not sure who’s telling the

newspapers. Cause your mom’s pretly shocked when the newspaper reporter
showed up at her door umm before we got there. T can tell you that, she wasn’t
expecting that.

Well then that runs counter to & conversation that she had with G

What’s that

She said that she had been warned that the Boulder Police Department was coming
along with the tabloids

Ok, well the Boulder Police Department didn’t travel along with the tabloids to
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B.

B.

.

.

B.

B.

C.

interview your mom. Chris Anderson is a..a Daily Camera reporter is who he is,
And he beat us out there. But vea I did set up some interviews before hand to make
sure people were gonna be out there.

Mm-huh

Ok, but T didn’t tell the newspapers, T didn’t tell anybody else. 1 talked o the
people 1 set up the interviews just like I tatked 1o you setting up an interview.

And reason T brought up those telephone calls
Mrmn-huh

Is because [ know that they had said that, that umm that my mom had said that 1

had asked for her to make the telephone conversation and also because 1 {eel that if

my family truly had nothing to worry about from what I had brought up, why

would they be making threats towards me?

Ok, and again ’m gonna lcave the threats to Nancy or to uh G and vou in
California jurisdiction. And Lee 1f you wanta go further with that, you can go

further with that. But for right now SR nceds 10 start

I mean | have my mom, my mom s uh on the most recent conversation talking
about the Boulder Police Department. And talking about uh-umm how she’s heard
that wnm that you are not to be trusted and this was all from the Fieet

So you just pick up a piece of paper, I mean whatever (low voice)

No, I mean but this was right afier she was talking about Fleet White Jr, Fleet
White

Mm-huh

And how much money he has and but | just better watch out because now he has
this brother-in-law who is digging into...information about me.

Ok

Pleasc let me assure afl it”s not like Nancy believes what her mother tells her
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i3,

And.. ..
Tells or tells (inaudible) ...
And...

The fact that she’s offering this information will have the tendency to discourage
her from coming back (o talk 1o you (talking)

Ok

I think that’s the mosit (inauvdible) usclul part of this

And that’s fine and [ understand that umm again Fleet White is not dictating what
we're doing, ok [ can give you that assurance, he’s not dictating what we’re
doing. And uh probably the (inaudible)erux of this, to this probably most important
part of this...conversation today is homicide happened you believe on December
25th 1996.

Mim-huh

And we’re talking about JonBenet’s homicide?

Right

First ol all how do you know...how do you know the information about the
homicide?

From my mom.

Ok, and what did your mom teil you?

she told me that she had been with my nicce (l# a1 a party at the Whites. And
she had said that Fleet Sr had been the one who murdered JonBenet.

Ok, your mom told you that?
Yes

And what did your mom
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And my grandma umim totally agreed with that.
Ok, was your grandma at the party with your mom?
No

Ok, so your mom is telling you that she has first hand knowledge about the
homicide, is that correct?

Min-huh

Ok, your mom told you that she was at the Whites house?

Right

Wit h

Right

Your niece and again was that December 25th, 19967

Was whenever they had thewr party so

Ok

That would of been December 25th.

Iecause on obviously Christmas time there’s a lot of different parties gomng on?
Are we talking about more than one party at the Whites house or the night that
JonBenet was killed?

The night JonBenetl was killed.

Ok, so the night JonBenel was killed your mom an
house?

B vcre at the Whites

That is what she told me

Ok, who clse did she tell you was at the Whites house?
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She didn’t
[)id she talk about anybody ¢lse at the Whites house that night?

Umm she did say that Fleet Sr was involved but she didn’t necessarily say that he
was at the Whites house.

Can 1 ask, wlich Fleet Sr exacily are you... (talking)

There’s Fleet Sr the old guy that’s 80 something vears old, right?
Right

Fleet Jr who lives here in Boulder and then

Theres little Fleet

Fleet the third which is a Little child.

Right

We're talking about Fleet Sr and Fleet Ji?

Right

You...your mom told you that FFleet Jr or that she was at Fleet Jr’s house here in
Boulder with GEH8 umm at the Christmas party?

Right
How did she say Fleet Sr was involved in a homicide?

She just said that he had done it, she didn’t tell me exactly how or when or where
or anything. That Fleet Sr had killed JonBenet.

Ok, s0 Fleel Sr killed JonBenet so Im taking it cause the last time you talked
sounded like the this whole hemicide was...was video tape or...or filmed

Mm-huh

Y,



3.
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B.

3.

Do. we talked about some different steps involved umm so was Flect Sralso
present at the Whites house during this Christmas party?

I don’t know
d your mom ever talk about him being there other than he killed JonBenet?
No

& were at the Fleet’s hou...

Ok, so your mom’s conversalion was she and (i
Right

At T'leet White Jr’s house

Right

And that Fleet White Sr killed JonBenet?

Right

[}d your mom make any other comments about that? Did she give you any other
details?

Umm, 'm trying to think......T don’t think at that time that she did (inaudible) (ow
VOICe)

Ok has your mom given any other details since then about what occurred on
Decermnber 25th, 19967

she eluded that umn that night that they were some movies taken?
Ok
And in fact uh one time when she was...the first time that she went to Germany and

she took R and 1 (1ink which was in 98, she had some uli video tape
things in her suitcase.

Ok, so your mom had video tapes in her suitcase?
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Mm-lruh

INd you sec what was on those video tapes?

No T didn’1.

Did you see labels on the video tapes or anything?

No

Ok, and Lee I think you can understand where ['m coming from here umm so the
two pleces information that you have reference a homicide are that one Fleet White
Sr killed JonBenet?

Miti-huh

And two your mom and G were at the Whites house, Fleet White Jr's house
here in Boulder?

Right

Now did your mom say that she was present during the homicide?

No, I'mean I don’t think my mom would ever come out and just say that T think
Ok, did she elude 1o the fact that she was at the.. . was present for the homicide?

Well in different conversation that I’ve had with her since that time she’s eluded
uh a lot of different things. Umim when everything was at the Grand Tury

Mim-huh

Umm she said that amm that she hoped that uh Pasty ub went to jail so that she
could be with John Ramsey.

Mim-huh

That John Ramsey was gonna have uvh-umm uh it was just I mean she would say
things like that they were just really strange 1o me



13.

3.

B.

i3.

i

I3

Ok, but besides the strange stufi T'm looking at 'm looking for specific
imformation on the murder?

Mm-huh

B were

Ok, did your mom give you any other information other than she and @
present and that Fleet White Sr kilied Jonllenet?

Mo

Anything else that you

I mean she...she not to the murder itself she eluded several different times as my
grandma did that Fleet Sr had always been strange he’d always been weird he’d. he
umm always liked little girls.

Ok

Umin that umm he had asked my mom if he could dance with (S8 1 some
certamn umm function where they both were at.

Ok

And [ don’t know if that was he was talking about the party cause my mom did not
say that specifically.

Ok, so your mom and your grandmother are both are eluding the fact that Fleet
White Sr’s weird?

Right
Ok, again last time we talked urnm you talked about how JonBenet was tied up?

Mm-huh

In a rntualistic fashion, how she was struck in the head? Umm which has oceurred
numerous times, where did you gam that information from? Was that something
that your mom talked to you about or 15 that something that you read some place
else?
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About JonBenct

Yes

Well I mean it was kinda hard not to see it on television

Mim-huh

Or if you're asking me il I ever read anything, any books or anytlnng uh no.
No..no

Where did the information come from where you told Tom and Chuck during your
last interview exactly how she was killed?

I mean vour...you were pretty specilic, you talked about her being struck in the
head which is ritualistic ... that happened to you happened to other people that
you’ve seen. You talked about the way she was tied up and strangled, and again
what I'm trying to get at is...is this first hand information from your mom or is this
something that you've kinda pulled out with your mom telling you information?
Do you see what I'm saying, 'm trying to find out what’s first hand knowledge?

Well actually second hand knowledge (lalking)

Second hand knowledge from you (talking)

That came out of your mother’s mouth (talking)

Right

But that’s what I’m..trying 1o figured out is what...what’s coming from your mom
or what you heard through the whole media mess that’s been going on with this
case?

That’s really hard for me to answer, 1 would say to vou this that some of that and
being able to be so specific about how JonBenet was bound was that that’s what

they would do to me.

Ol
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A

B.

3.

B.

3.

3.

I mean why wouldn®t it be the same umm the same type of thing.
Y ¥p ;

Ok, so...s0 I guess what I'm understanding from you is that mom told you two
pieces of information she was there Fleet White did it, Fleet White Sr did #t?

Right

And that because of the way umm you’ve heard that JonBenet had been tied up
how she had been struck in the head how she’d been sexually abused you related
that 1o your personal history?

Right

{s that correct

Right

Ok, and when did your mom t¢il you that she was present at the Whifes house in
1996 during Christmas time?

I think it wag the day afler Christimas.

Of 96

Uh-huh

And did she call you {from Denver to tell you that?

She called me from where ever it was she was. | mean | thought that she was 1n
Arvada at my sister’s house.

Ok, you thought she was in Arvada

Uh-huh

Atyour sister’s house the day after Christmas?
Iight

In 1996
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Right

And at that time she told you that she was present at the Whites house like the day
betore?

Mmi-huh

Ok, and let me...let me.. Jet me tell you this Nancy worked on this case for quite
awhile, your mom and S5 woere not at the Whites house on December 25th,
1996, ok? And ’m not telling vou this because 've ta]ku] Lo your mom about i,
P'm not telling you about this because I've talked to CHgREHR or anybody else about
it? P'm telling you this because 1 know it from the information that’s totally uri-
related to you and your family.

You mean because of what Fleet White and the guest that were there told you
(talking)

Mo, I'm telling you this becauge of other outside mformation that I have? I"'m not
gonna go into that information cause 1'm nol going inf 0 my homicide
investigation. But 1'm telling you your mother and (888 were not present at the
Fleet White Jr house on December 25th, 1996.

But that doesn’t mean that they weren’t present in Boulder somewhere?

['m telling you S was not present in Boulder at that time, ok? I'm telling you
that they weren’t ai the Whites house?

And how do you know that’s...that’s (inaudible) (lalking)

P’m not going into details because that’s part of my homicide investigation, k.
With the information that you had I understand your history, I understand what’s
rone on with Mackey Boykin, [ understand that there’s a lot of other stoff out there
that’s gone on with you, but I'm here to tell you that the specific information you
have reference my homicide is inaccurate. Your mom and (8 were not at the
FFleet White Jr’s house an December 25th. 1 can tell you that unequivically ok. P'm
not gonna go mto details how I know that, ['m sharing you more than | should it’s
not coming from your mom, it’s not coming from your family do you understand?

Well [ understand but I'm (tafking)
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3.

8.

I3.

B.

B.

B.

I3,

Ok, and 1 think that’s important
IFit’s coming from the Whites

No it’s not just the Whites, and again 'm not going into any further but I'm telling
you unequivically mom, Gwen Boykin, Gwen Boykin Krebs or whatever you
wanta call your mom and i v crc not at Flect White St°s house excuse
me Fleet White Jr's house on I)ewmbu 25th, 1996 ok.

Oh I hope you're very right about that. T mean that’s what | was told.
f understand

And here you say that unequivically (talking) unequivically... that that’s not what |
was told

No T can’t, [ understand what you were telling me that your mom said ok. But I'm
teHing you that they weren’t there, ok? Do you have any other questions of me
reference the homicide?

Any questions

Do you have any other questions?

Umm yea when 1 spoke to you on the phone

Min-huh

Inmid April you told me that you hadn’t even spoken to Fleet Sr

Mimi-huh

Mm-huh
Have you ever talked to Fleet Sr?

And Nancy you know what I'mi not gonna go down the list of everybody I've...I've
talked to?
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3.

B.

3.

Well that’s niot...that’s not going down the list

Ok

That’s ask...asking a very specific question

And no I'm not talking, I’m not gonna tell you who specifically I spoke to
reference your investigation? Your investigation is one part of the total homicide
investigation, 1 get a lot of people coming in here, you had specific information |
listened to your mformation. And your specifics were Fleet White Sr killed
JonBenet Ramsey?

Mumi-huh

Because your mom told you that?

Mii-huh

And sccond specific wag that your mom and B8l were present at Fleet White Jr's
house in Boulder on December 25th, 1996.

Mmi-huh

Ok

There’s....there’s a third...a third specific information that seemed 1o have some
relevant to (inaudible) (talking)

And that being...and that being
That’s...that’s she’s been sodomized
Her history

sodomized (inaudible)

Her history compared with (talking)

And sexually assaulted by Fleet White Sr?
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Ok and 1 understand that, but what occurred to Naney by Fleet White Sr does not
have to do anything with my investigation right?

Also by Fleet White Jr

Ok, but in general that does not have to do with specifically with the homicide
mvestigation.

It does if you say that your gonna view every predatory pedophile associated with
this case

Ok
3o you have (inaudible) (talking)

I’m not saying...(talking) I’m not saying that I have interviewed every
pedophile.. predatory pedophile involved in this case?

I"ve heard that from Chiel Beckner (1atking) (inaudible)
That’s...that’s impossible to do
Chief Beckner (inaudible)

Ok, we've...we’ve interviewed a number of pedophiles, we’ve not inferviewed
(talling) a number of

He told me last Thursday .. he told me last Thursday I think you ail have
interviewed every known predatory pedophile that could of had a connection with
this case (talking) (inaudible)

That could of had a connection

And..and Fleet White Jr is direetly connected to the case having not only found
the body but (talking)

We.. (inaudible) (1alking)

Ok than Lee
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13,

We we have interview
(imaudible) (talking)

And UH let you extrapolate (talking) wether or not we interviewed Fleet. . .Ileet
White Jr or Sr

(inaudible) this is gonna be a he said she said and 1 don’t wanta (talking) you know
(imaudible)

I'understand... 1 understand..Im just...I'm just...P’m just...I’m just completing the
list

(Talking) there’s no way to prove that or disapprove that

I understand._T understand the challenge this represents but 'm just completing
your list because you were describing,

Ok

The things that she had to offer you (inavdible) (lalking)

I undersiand that and that’s another thing (talking) (inaudible)

And P'm not.I"m not tiying to be confrontive or

But ’'m telling you point blank (talking)

Or suggesting that (talking) you’re doing anything wrong

But 'm telling you point blank there were three things obviously, Nancy’s history
Mm-huh

We talked about that

(inaudible)

And the two specilics, Fleet White Sr’s involvement
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Mim-hul

And then her mom and her._her nicce were at Fleet White Ji’s house on December

25th, and 'm telling,

Mm-huh

Y ou that...that didn’t happened
Mm-huh

Ok,

And she’s you know she’s been lied 1o by her mother
Ok

A doi

I’m niot her mother

Right

And I'm not lying to you?
Mirn, right...right

1F T was gonna lie to you I’d tell you I'in lying to you, Fleet White... someone....
you know 1’d tell you inlormaiion, I’m not Iying to you?

Ma...Ma. May I add just (¢

Mim-huh

For the....and T just saw Nancy about an hour before we got here so she and |
haven’t had much of a chance 1o talk about any of this at all. But when I was 1n
discussion with...with Chief Beckner he mentioned that Nancy’s mother had
acknowledged being in Colorado in October

Mimn-liuh
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C.

A

C.

A.

A.

C.

0196, and I enquired if Chiel Beckner wether that settled with Nancy’s cousins
conversation with me in which she said she recalled receiving a telephone call
from Nancy’s mother in December of 96 when she was visiting Narney’s sister.
Ok

And he didn’t know the answer to that.

I'mean I don’t have every...I don’t have the complete time line of exactly where
her mother was, for every second between October and December of 96.

Kight

But | can tell you that on December 25th, 1996 Gwen Boykin Krebs and |
Lwere not at the Whites house.

Mim-huh my...my (talking)

And that’s a big part of this

Right oh sure. _sure

Obviously

Ma...ma....my question again especiafly when it’s uh she said.._she said or
Mim-huh

(inaudible) (talking) competing creditability issue (inaudible) umm and..and again
not rymg to second guess or critiqued your conclusions (inaudible) (Tow voice)
umm if Naney’s morm and anyone who maybe an alibi witness were (o be lving
aboul where she was

Right

That would have significance (inaudible) (talking)

I somebody were lying to me that would have significance, yes

Right



3.

3.

AL

C.

Al

Ok, but I’m telling you as part of my investigation they weren’t there

Right, ok

Ok

SUE

Again Nancy 1 appreciate your time coming in here

Mm-huh

I’m not here to waste anybody lime

Well P'm not either

Ok, but the specifics that had to do..and I"'m by no means am saying that there’s
ot a lot of other stufl going on in your life. By no means am | saying that, what
I’m saying is the three specifics that you spoke about your history that’s there ok
Can | ask two other questions (low voice)

The other two that’s it?

Ok...are you saying that you determined that Fleet White Sr. and Fleet White Ir
never sexually abused Nancy when she was hittle?

| didn’t say anything about that, that’s not something P going into?

Ok

Ok

And... (inaudible) (talking)

Don’t have any jurisdiction over that correct?

There...therefore you’re saying that it doesn’t matter if Fleet White Sr and Fleet

White Jr abused her when she was a little girl
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C.
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.

3.

No that’s not what I'm saying Lee
Not at all (talking)

I'm saying three components, right?
Mm-huh

Nancy’s history which is one part of it
Mmi-huh

Ok, Pm__.I’m not going into that
Min-huh why not...

That’s...that’s

With respect to the Whites that’s the only reason...’m...1I'm trying to understand
P'minot..I'm not

What do you mean not...not going into in respects to the Whites?

Well you used the word you’re not going into her history

(maudible)

And her history is with the Whites?

Right, that’s...that’s one component

(inaudible) (talking) and I'm asking why

There’s Nancy’s history

Why aren’t you going into it? (inaudiblc)

Do you wanta go...do you wanta go another four or five, six hours and go step by
step who abused Nancy Krebs for her entire life? We. we started over that, we

talked about it?
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C.

Just (inaudible) (talking)

Ii’s out there

Just talking about (inaudiblie) (talking)
Ok

And._and my question please understand P'm not...I'm {rying | need to be able to
totally understand

Right

S0 1 can (talking) (inaudible)

And I'm. . totally..totally trying to tell you there were three parts to this
Mrn-huh

Naney's history, I’m not disputing Nancy’s history

Ok

I didn’t say she was dis...dishonest with me

Mmi-huh

Dishonest with anybody else

Mini-huh

Cle, that’s one part of it

Mims-fruli

That’s only one pari of #?

Right sure

I'm telling you the most important part of it for me is she had specific information
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about a homicide that occarred 10 the city of Boulder? Her history is not somethin
that occurred in the city of Boulder, correct?

8]
fi)

Right

That’s what I’m getting from you, and that’s what | got from her.

Yea, and she’s never presented it any other way

Ok

Right

The second component is that her mother was present at the Whites house
(inaudible)

And what [ also understood from her from Nancy from the last time we spoke is
that her mom was basically a witness to this homicide as was #

According 1o her mother (talking)

According 10 her mother

When she heard from reactton (lalking)
And what I’m telling you 1s that component isn’t there

Ya tha’s true and..and | guess my last question is because 1 know you guys wanta
do it complete and thorough job

Mm-huh

She brings specific information that she as a littie girl was sexually assaulted in a
manner which appears to our consumer view to have been similar to JonBenet’s
means of death by persons who were (inaudible) (talking)

Ok, and..and let me stop you right there for a second...and she’s basing that

mnformation on stuff that’s she heard in the media?
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Not the information about how she was abused.

No, but how she tieing that abuse to what occurred to JonBenet Ramsey”
Right

Ok

And...and (talking)

Because she doesn’t have complele details complete

And she...she right...she...she (talking) (inaudible)

And accurate details of that

Was totally wrong....maybe fotally wrong

Ol

And she acknowledges that, but her allegations that the man who also discovered
the body with John Ramsey uge (o abuse her when she was a little girl

Mim-huh

That impresses Mancy and also candidly I have the same opinion impresses me as
having importance to the investigation.

Ok, and ¥ will take that....I will take that information. U'm...I'm not gonna tell you
anyinore about it my investigation though?

Oh no, I'm not asking you to

Ok

I’m just trying 1o understand how your decision to not (o pursue that or resolve that
My decision not pursue who or what

Uls...resolve her direct allegation that she was sexually abused by Fleet White Jr.
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i He said she said Lee
€. That’s... (inaudible)

A. Ok, specilically

€. (inaudible) (talking) so youw’ve got a compete.... you just simply
3. There's no way to prove it, there’s no way to disapprove 17

. Ok

> There’s no physical evidence that would..would come into this
C. Can we ask her about it though

A sSpecifically

. BBut a long shotl

A But...but let me go any further.....let me go further the allegation you’re speaking
of is occurring out of California. I've taken Nancy’s history | understand Nancy's
history 1 understand what she said specifically about Fleet White Sr

C. Mim-huh

A What she said about Ileet While Jr

C. Mm-huh

A, And what she said about John Ramsey

. Min-huh

A. Tremember that from the last inferview we have of Nancy’s. That’s out there,
that’s in the case file ok. I'm not gonna go in any other details of why we come (0
our diss..decision.

. (inaudible) (talking)
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Al

B.

B.

A

3.

I3,

A

C.

C.

B.

I3

And then I'm telling you right now

I’'m not asking vou (inaudible) (talking)

o and Gwen weren’t there, ok?
Then | have uh...] have uh question

Mim~huh

[ mean becanse iU's something that you asked me or you talked to me about you
said that you had spoken to my sister

Mmi-huh

And I asked you had you spoken io Gl and you told me no.

Mm-huh

And then when you Just WLl]l I]mngh this...this list of people you said that you had
tatked to both S «( S

"m...I"ve not specific tatked to P nJ SR, but an agent has, ok? Pin not

.gonna talk to a..a child on the phcmc in a lmg,iin!y investigation, but an agent witl.

And did that agent check any o S or GHEER 5 100! records?

About what, no we did not go into school records with SEEEEE and \GEEEE .

Just the wsual (inaudible) you know

We did not go into that

(inaudible)

Cause I think that has rel..relevance on this case.
Ok

And the things that §§
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I3

B.

13

& s con..contact with this case is

But what..what I'm telling you Namy is that
i 2nd she were at Fleet White Ji's house.

when your mom told you that @

Meni-huah
Correct
Mri-huh

And obviously related to you she saw a barbic item she..she had problems with
that, I understand that whole side to. Don’t get me wrong §..I heard ali that. But
I'm tefling you the two most 1mpoﬂdnt pieces that ties that hook (B o this
homicide investigation is that I 1nd Gwen were not at the Whites house, ol
Without that piece that’s imporiant

well 1. Jike [ asked you...your clarifying that by saying that they weren’t at the
house, you also know that they weren’t in Boulder?

Yes | do. G was not in Boulder on December 25th, 1996, ok? And again I'm
not going m on how | know that, I'm telling you she wasn’1?

Well I already know becanse it’s..it’s my family umm already told
Ok then your family knows about it.

That uh...

(inaudible)

They said that

Ok, but 'm telling your family doesn’t know about the whole investi galton,

That they said that uh my mom said that they had proof that §
Sacramento for Christmas of 96.

Ok, I’m not saying one piece is more important than the other? But this spectfic
information the second hand information coming from this first hand source your
moin is maccurate, ok.
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Well maybe oh 1'd also is there anyway that I could speak to uh Chief Beckner.
Cause | have a very personal question that d like to ask him?

You can, 1.1 don’t know if he’s available?

I mean 17d like o know how he could make a statement that the Whites were
morally empty people?

I don’t know about that statement.

Well it’s in Steve Thomas® book?

(Laugh}....

Ok

(inaudible)

You're talking about two different things, ok?
Ok

And...and 1.1 got that that’s the best seller here in the Boulder Police Department.
Ok

Did (inaudible) (talking)

Just because it"s written in print doesn’t mean 1°s true?

Right

Doesn’t mean iC°s accurate, ok?

Mivi-huh

I can call if Beckner’s in, [ don’t know if he’s is or not tonight?

Yea that’s alright and uh I have also talked to somebody who told me that umm it
was my right to have the video tapes of
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B.

3.

3.

I3

C.

Video tapes of what?

Of both of these interviews.

Ok

And uh-umm any tape conversations
Mm-huh

1 would like all of those things.

I’l send them through your attorney?
Ok

Is she entitled to them?

Il check and sce, it’s up to the District Attomey...

1 didn’t (inaudible) (talking) (laughing)
I’s up to the District Attorney’s Office
Yea, ok umm
~ause this is part of our...our case file.
Ok
And again our case file is not being released?

Ok, right of course

We don’t...I don’t give so far | haven’t given copies of anything to anybody.

But uh they were like Mary Bienkowski or (@8

Mary Bienkowski made her own tape?
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People....and so did (M

So did G we sat there and they turned on the tape recorder as soon as |
turned on mine.

Mm-huh

And they have...they kept their copy and 1 kept mine.

And | was also told that umm Mark Beckner was going to release uh a statement?
‘That may happen yes.

He. he explained 1o me

And again he spoke to Lee about that

Mm-huh

Sp...sp....spectically umm vou know and...and he explained that it’s not because
{inaudible) as you’re aware quit a bit press enquires about his and particularly on
the Inter-net and other less controllable or accountable media forms

Media

Have said some out landish thing..... inaudible) (talking) we don’t need to tell these
officers about how aggravated the media can be, they know.

Mm-huh

(inaudible) but umm and...and he. he explained to me that they were planning on
announcing that they had not collaboration any direct correlation (tape volume
went up) to there ongoing case investigation and that’s essentially the uh tanner of
the article

Mim-huh
(inaudible) (talking) and uh Chicl Beckner also spoke with respeciful with umm
with the departments sympathy or you know how you’ve been impacted and umm

he clarified that this police was i no way intended to dimimish what’s happened to
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I3,

3.

13

(inaudible) you of (inaudible)
Mim-huh

And I think we can understand how given with what they received from the
interviews they’ve conducted you know they maybe limited in this way and how
there going to you know in order to uh again umm other things I can imagine you
all must be under tremendous pressures given...given...given what conclusions
other people have published

Beckner’s office would be yes
Right...ok...ck

(inaudiblice)

Two different sides (talking)

Giotta ya...ok so uh you know different...different people in different positions or
you know getting different kind of different kind of pressure so

And v is this about then clearing the Whites?

No, and that’s...and I think Lee’s has made that very clear. What we’re talking
about is specific allegations reference what you said about what occurred on
December 25th, right now as ['ve just told for the last 15 minutes the one part of il
that you got directly from your mom is inaccurate and that’s what I think Mr.
Beckner will ub speak (o you.....Chief Beckner will speak 1o you, ok?

Mm-huh
Doesn’t have anything to do with your history

B3are in mind now that when people wanta screw things up you know the..the best
parl of prapa....most of what propaganda and dis-information is {rue information
(volume change inlape)....it"s just a little bit of totally wrong and provably wrong
information that gets inserted into that that can wipe out the rest of the story in
terms of credibility line. So from your prospective ok if you are convinced that you
know the Whites weren’t that involved and that in this your mother may be a
witness or may have heard admissions you know perhaps she very cleverly has
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3.

B.

.

B.

Ok

(inaudible) I’m just trying broaden your consideration what could possibly
(inaudible) (lalking)

Well 1 think that...that uh should also know that 1 am prepared to make a statement
Ok

And it is going to be uh towardg my faraily and the Whites that if anybody that I'm
associated with or if 1 myself am harmed in anyway shape or form everything that 1
have is going to be made public.

Ok, and Nancy I'm not here to tell you not to make a statement?

Mm-huh

Ok, cause I won’t do that.

Well it’d be kinda that wouldin’t be your job 1o do that.

T'o tell you not to make a statement?

1 gaid that wouldn’t be your job

No it would not

(inaudible) (talking)

Ok

It would not be your job?

No it wouldn’t

And I don’t think that these officers or this department wants to throw themselves
front of you and the Whites (low voice)... (inaudible) these people are trying to
protect the Whites

No I’'m completing an investigation
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Right

Ok

Mmi-huh

Is this something you wanta share with me or not

Oh this is just a chart cause we're having such a hard time figuring out who was
who.

Ok, 1 appreciate that

So [ had a chart made for you.
(inaudiblc)

Provide your own magnilying glass.
Yea

That works (inaudible)

It’s kinda ittle

Ok

So that’s done, and I’'m free to go and
You're free to go

Live long and prosper

Yea

You're not under arrest don’t have any charges against you?
(tnaudible)

Ol
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A.  You’re not under arrest don’t have any charges against you?
D. (inaudible)

A. Ok

C.  Uh thank you both for your courtesy?

A.  No problem

C. Your gental air, I appreciate that and I told you so
B. Mm-huh

A. Ok

C. So thanks (low voice)

A. Thanks

C.  (inaudible) see you later

A.  GooddayLee

:End of Tape Interview

Gladys Salgado 05-18-00
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